
Zlatiborske pri~eZlatiborske pri~e

^

¦

»


Zlatiborske pri~eZlatiborske pri~e

^

¦

»


SUBOTA - NEDELJA
26 - 27. JUL 2014.



i se ne pozivamo na svetsku
ekonomsku krizu, na srpsku krizu ili
na neke op{te uslove, ve} smo
odlu~ili da u ovoj godini, za koju svi

stru~njaci tvrde da }e biti najte`a za
poslovanje, investiramo i nismo zaustavili
nijednu investiciju koju smo planirali
prethodnih godina - ka`e za Danas Milan
Stamatovi}, predsednik op{tine ^ajetina,
koja je progla{ena za jednu od
najperspektivnijih lokalnih samouprava u
Srbiji, a potom dodaje da je to priznanje
dragoceno, jer su ga dodelila nezavisna
udru`enja i nije posledica politi~kih veza
ili pla}enih nagrada.

- Nagra|eni smo jer je na{a lokalna
samouprava istinski servis gra|ana. Sve
na{e odluke su transparentne i nema
potrebe da gra|ani i investitori jure
slu`benike po kancelarijama i da ih mole
da im izdaju neki dokument. Trudimo se
da sve informacije budu dostupne i
medijima, a postoje i na na{em sajtu -
ka`e  sagovornik Danasa.

Prema njegovim najavama, za
narednih pet godina, Zlatibor bi trebalo
da postane istinski evropski turisti~ki
centar koji bi, potpuno novim sadr`ajima i

investicijama, mogao da dostigne 10
miliona no}enja i milion posetilaca
godi{nje.

Na Zlatiboru se gradi, kao da nema
krize?

- Dugogodi{nje dobre pripreme i
izrada planske dokumentacije privla~e
mnoge investitore kojima nudimo jasne i
precizne odluke. Oni ta~no znaju {ta
mogu da o~ekuju i dobiju po osnovu
naknade za gra|evinsko zemlji{te koju
pla}aju lokalnoj samoupravi. To je razlog
{to veliki broj doma}ih i stranih
investitora `eli da ula`e kod nas.

Dugotrajan rad, nakon deset godina, dao
je odli~ne rezultate. Mi Srbi smo poznati
po tome {to sve ̀ elimo preko no}i, ali to
nije mogu}e. Za uspeh su potrebni
kontinuirani rad i jasna razvojna strategija,
koja uklju~uje na{u `elju da se menjamo i
da uredimo dru{tvo, a potom da tra`imo i
od drugih da se menjaju. Ako smo mi
neodgovorni, nestru~ni i optere}eni
sukobima, ne mo`emo da o~ekujemo da
se Srbija menja.

Op{tinski bud`et ve}i je nego ikada.
Kako je to mogu}e, kad najve}i deo
srpskih op{tina i gradova ima
problema sa likvidno{}u bud`eta,
nikako da prikupe planirane prihode?

- Sve to {to smo dosad uradili,
rezultiralo je time da je mala op{tina,
kakva je ^ajetina, dosegla magi~nu cifru
bud`eta, jer smo pre{li milijardu dinara.
Me|utim, zahvaljuju}i kreditu za
izgradnju panoramske gondole, novim
investicijama, u{tedama i prodajom
nekoliko parcela, bud`et }e biti oko 2.1
milijarde dinara. U pro{loj godini izdali
smo 90 gra|evinskih dozvola za izgradnju
apartmana, sportskih kompleksa i drugih
objekata. Kroz Geografsko-informacioni

sistem, ~ija je izrada u zavr{nici, imamo
jasnu sliku o tome koliko ima objekata na
podru~ju cele op{tine. Bi}e i ve}i prihodi
po osnovu poreza na imovinu, iako smo
se opredelili za najni`u stopu koju je
zakon predvideo, ali smo obuhvatili sve
vlasnike objekata. ^ajetina je mala, ali
operativna lokalna samouprava, na koju

bi mogle da se ugledaju i druge op{tine.
Poslednjih osam godina nismo imali
podr{ku dr`avne vlasti, koja povremeno i
opstrui{e na{e projekte,. Da smo imali tu
podr{ku, mnogo br`e bismo ostvarili
kapitalne projekte.

Koji su to projekti?

- Postrojenje za preradu otpadnih
voda, vodosnabdevanje, ure|enje
autobuske stanice i zatvorene pijace. Za
njih je potrebna saglasnost raznih
ministarstava, jer je dr`ava vlasnik
zemlji{ta na kojima bi se sve to gradilo, ali
ti postupci dugo traju i treba da pro|u tri
ministarstva i vladu. Ipak, nadamo se da
}e Republi~ka direkcija za imovinu brzo
reagovati i da }e nam za te investicije
ustupiti zemlji{te. Uradili smo i projekat za
vodozahvat Su{i~ko vrelo, koji trenutno
slu`i za vodosnabdevanje U`ica, pa se
nadamo da }emo ove godine krenuti sa
radovima, nakon {to re{imo imovinsko-
pravne odnose i pribavimo gra|evinske
dozvole, a novac smo planirali. S druge
strane, dr`ava je obe}ala finansijsku
podr{ku, kako bi to izvori{te re{ilo
problem snabdevanja vodom U`ica. S
druge strane, u saradnji sa Rudarsko-
geolo{kim fakultetom, ispitujemo
vodozahvat Dobroseli~ka reka, kako
bismo obezbedili alternativno
vodosnabdevanje za {ire podru~je
Zlatibora, dok bi Ribni~ko jezero slu`ilo za
komercijalne svrhe u budu}em
turisti~kom kompleksu Zlatni grad, koji }e

nastati u blizini tog jezera i ponuditi
sportsko-rekretivni turizam i turizam
visoke kategorije.

Ipak, oni koji budu ~itali ovaj intervju
mogli bi da ka`u da je lako
Stamatovi}u da pri~a o uspesima,
investicijama i planovima, kad novac
sam sti`e na Zlatibor, jer je primamljiv i
investitorima i turistima?

- Zlatibor je postojao i pre mene.
Pore|enja radi, kada sam 2003. do{ao u
op{tinu, predsednik nije imao slu`beni
auto. Nije bilo novca za mazut za grejanje.
Nije bilo nijedne investicije. Nije bilo
planske dokumentacije, projekata...
Bud`et je bio oko pola miliona evra i nije
bilo jasne vizije o razvoju ^ajetine. Samo
upornim radom i po{tenim odnosom,
uspeli smo da sopstvenim primerom
poka`emo da se mi menjamo i da
menjamo odnos lokalne samouprave
prema gra|anima i oni su to prepoznali.
Trebalo je da pro|e deset godina da se
zaustavi naglo propadanje i da tek sada
postanu vidljivi rezultati takvog rada.
Nama tek predstoje dobri rezultati i dobar
poslovni ambijent, jer planiramo da za
narednih pet godina zavr{imo kapitalne
projekte i tek tada }e Zlatibor postati
prava evropska turisti~ka destinacija.

^esto se uz Zlatibor pominje i
nelegalna gradnja, koja svakako smeta
razvoju?

- Osim na{ih nedostataka, jer postoje
slu`benici koji ~esto ne}e ili ne smeju da
se zamere mo}nim investitorima koji
grade, veliki problem su lo{a zakonska
re{enja.

Za bespravnu gradnju predvi|ena je
krivi~na prijava i pritvor, ali u Srbiji niko
zbog toga nije odgovarao, niti je bio u
pritvoru. Kad bude neko pritvoren,
presta}e i nelegalna gradnja. Kazne za
bespravni gradnju kre}u se od 40 do
100.000 dinara, a poznato je da na
jednom objektu investitor mo`e da zaradi
milione evra. Njima nije problem da plate
kaznu i nastave da grade. To je sistemski
problem, koji mala op{tina ne mo`e da
re{i. To dr`ava treba da re{i. U Srbiji ima
oko milion i po bespravno izgra|enih
objekata, a najave o legalizaciji podsti~u
investitore da bespravno grade. U ^ajetini
ima manje takvih objekata, jer investitori
koji `ele po{teno da grade brzo dobiju
sve dozvole koje, ako se prikupi sva
potrebna dokumentacija, izdajemo za
dva dana. Investitori nemaju razlog da
prozivaju lokalnu samoupravu za
nea`urnost i da zbog toga po~inju
nelegalno da grade. Nelegalno grade
samo oni koji imaju {pekulativni kapital i
ogrezli su u kriminalu.

Ipak, povremeno se ~uju optu`be o
selektivnom izdavanju dozvola za
gradnju i korupciji u op{tinskoj upravi?

- Ima agencija i ljudi koji grade
nelegalno i varaju investitore, kupce i
op{tinu, pozivaju}i se na to da nekome
moraju da daju pare, ali ih zadr`avaju za
sebe.  Nekoliko puta sam pozivao, pa
koristim i ovu priliku da pozovem sve one
koji imaju takva saznanja da nam to ka`u.
^esto ~ujemo da se govori da posrednici

izme|u op{tine i investitora ka`u
investitorima da moraju da daju novac
nekome u op{tini. Nema potrebe za tim,
jer za dobijanje gra|evinske dozvole,
investitorima nisu potrebni ni posrednici,
ni advokati. Sve informacije su na na{em
sajtu, a mogu da se dobiju i na na{im
{alterima.

Koji su najzna~ajniji problemi
^ajetine i Zlatibora?

- Nezadovoljni smo komunalnom
higijenom, jer su i turisti ~esto

neodgovorni, ali i na{i zaposleni u javnim
preduze}ima moraju da promene
razmi{ljanje, jer se Zlatibor od
nekada{njeg planinskog sela,
preoblikovao u turisti~ku destinaciju
visoke kategorije. Mora da se menja i
odnos prema prirodi i `ivotnoj okolini. U
ovoj godinu predstoji nam realizacija
projekta postrojenja za pre~i{}avanje
otpadnih voda, koje smo dugo
najavljivali. Imamo problem sa sporo{}u
dobijanja saglasnosti od republi~kih
organa. Novac smo planirali za faznu
gradnju, obezbedili smo neophodnu
komunalnu infrastrukturu i nadam se da
}e ove godine nadle`no ministarstvo
pokazati malo vi{e razumevanja, jer su
nam donatori - vlade Norve{ke i [vedske,
kroz projekat SLAP, odobrili sredstva. Iako
su donatori ocenili da je na{ projekat
jedan od najboljih, pro{le godine izostala
je saglasnost Ministarstva za za{titu
`ivotne sredine.

U ve}ini op{tina i gradova lokalne
vlasti su „prekomponovane“, odnosno
formirane po ugledu na strana~ki
sastav republi~ke vlade, ali ne i u

^ajetini. Bilo je optu`bi i poku{aja
destabilizacije, ali ~ajetinska vlast, koju
~ini apsolutna ve}ina DSS, uz podr{ku
SPS, ipak opstaje. Kako?

- Sada{nji izborni sistem omogu}ava
mnogima koji nisu zaslu`ili da postanu
odbornici i da pretr~avaju iz stranke u
stranku. Me|utim, mi gra|anima
predstavljamo svakog na{eg kandidata za
odbornika, koji su dobri doma}ini, vredni i
uspeni ljudi, iz uzornih porodica i zbog
toga imamo stabilnu skup{tinu. Takvi

odbornici nisu za trgovinu i zahvaljuju}i
takvom odabiru i na{em timu, imamo
stabilnu vlast, {to nam omogu}ava da
radimo efikasno i da usvajamo va`ne
odluke, bez upliva li~nih interesa.

Tre}i put ste izabrani za predsednika
op{tine kao kandidat DSS, a pre toga
bili ste i predsednik Izvr{nog odbora,
pa biste mogli da obu~avate politi~are
u Srbiji kako da se zadr`e na vlasti du`e
od jednog mandata?

- Jedan sam od retkih predsednika
op{tina kome se nije uve}ala li~na
imovina, ali se uve}ala imovina op{tine. S
druge strane, postoje predsednici op{tina
koji su se za tri ili ~etiri godine obogatili, a
smanjena je imovina op{tina kojima
predsedavaju. Mesto na kome se nalazim
ne smatram kao funkciju, ve} kao svaki
drugi posao. Na radno mesto dolazim u
sedam ujutro, kao i svi zaposleni, ali se
ku}i vra}am veoma kasno, nekad u pono}
ili jedan sat posle pono}i. Mislim da se
samo li~nim primerom, posve}eno{}u i
po{tenim odnosom prema poslu mogu
posti}i rezultati, a gra|ane ne mo`ete da
prevarite. 

Vrti}i i 200
kilometara
puteva
Od pet vrti}a izgra|enih za
nekoliko godina, jedan je u
gradu, a ~etiri su u ~ajetinskim
selima i to u Sirogojnu, Krivoj
Reci, Ma~katu i od nedavno u
[ljivovici. Time lokalna
samouprava doprinosi
pobolj{anju kvaliteta ̀ ivota na
selu i pred{kolsko obrazovanje
~ini dostupnim i seoskoj deci.
Op{tina ̂ ajetina prednja~i po
broju dece koja su obuhva}ena
pred{kolskim obrazovanjem.
Tako je, pre pet godina, bilo
obuhva}eno 55.6 odsto dece
uzrasta od tri do pet i po
godina, a danas - 88.2 odsto,
dok je nacionalni nivo znatno

ni`i i iznosi oko 47 odsto. S
druge strane, na nacionalnom
nivou u seoskim sredinama
obuhva}eno je 27 odsto, a u
selima ~ajetinske op{tine ~ak
63.3 odsto mali{ana. S druge
strane, za dva mandata lokalna
vlast je izgradila 200 kilometara
puteva, {to je jedna traka
autoputa do Beogada.
Rekonstruisan je ve}i deo
seoskih vodovoda i
elektromre`e, a predstoji i
rekonstrukcija drugog dela,
~ime se stvara ambijent i za
povratak mladih na selo i za
njihovo ekonomsko
osna`ivanje. 

Za dobijanje gra|evinske
dozvole investitorima nisu
potrebni ni posrednici, ni
advokati. Sve informacije su na
na{em sajtu, a mogu da se
dobiju i na na{im {alterima
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akon nekoliko godina najavljivanja, na Zlatiboru }e uskoro po~eti da se
ostvaruje ambiciozni projekat izgradnje gondole, koja }e spojiti centar tog
turisti~kog mesta sa ski centrom Tornik i ima}e me|ustanicu kod Ribni~kog
jezera. To je jedna od najve}ih investicija u ovom delu Srbije, ~ija je vrednost

oko 13 miliona evra. Oprema koju }e isporu~iti francuska kompanija Pomagalski
ko{ta 9.550.000 evra, a ostatak je potreban za radove. Deo novca obezbe|en je iz
bud`eta, a deo iz kredita.

- Uspeli smo da zatvorimo finansijsku konstrukciju, iako je bilo politi~kih
opstrukcija i opstrukcija od konkurencije. Do 1. avgusta ove godine uplati}emo
prvi avans od ~etiri miliona evra. Novac smo obezbedili delom iz kredita, a delom
iz sopstvenih izvora, jer smo ostvarili suficit u op{tinskom bud`etu od 137 miliona
dinara. Kredit kojim smo se zadu`ili kod konzorcijuma koji ~ine Inteza i
Komercijalna banka iznosi 6.477.000 evra, vra}a}emo ga na deset godina, uz grejs
period od dve godine i kamatu od 5.97 odsto plus euribor - ka`e predsednik
op{tine Stamatovi} i dodaje da vra}anje kredita ne}e biti veliko optere}enje za
op{tinski bud`et.

- Mese~na rata bi}e osam miliona dinara i taj iznos se uklapa u zakonsko
ograni~enje o zadu`enju lokalne samouprave - obja{njava sagovornik Danasa i
dodaje da je otplata kredita mogu}a i ranije, a novac za to pristi}i }e od prodaje
placeva, za {ta su investitori veoma zainteresovani.

- Deo novca bi}e prikupljen od prodaje placeva na deonici kojim bude prolazila
gondola, prvenstveno u okolini polazne stanice, kao i kod me|ustanice u blizini
Ribni~kog jezera, gde }e nastati luksuzni kompleks Zlatni grad, koji }e biti
namenjen za sportsko-rekreativni turizam i turizam visoke kategorije - navodi
Stamatovi}.

Budu}a gondola kreta}e se atraktivnom trasom iznad zlatiborskih pejza`a u
du`ini od oko devet kilometara. Planirano je da ima 55 kabina i da za jedan sat
preveze oko 600 putnika. Vo`nja bi trebalo da traje 25 minuta. Polazna stanica
bi}e u blizini centra Zlatibora (963 m), ima}e me|ustanicu kod Ribni~kog jezera
(1.026 m), gde su planirani prate}i turisti~ki sadr`aji, a krajnja stanica je Tornik
(1.494 m), najvi{i vrh Zlatibora. Sajle na kojima }e visiti kabine bi}e postavljene na
32 stuba koji su sastavljeni od delova pogodnih za helikoptersku monta`u. Sistem
}e pokretati elektri~ni motori, a u slu~aju nestanka elektri~ne energije, planirano je
da se koriste dizel agregati.

Time }e Zlatibor dobiti pravu atrakciju, koja }e koristiti smu~arima, ali i ostalim
gostima za razgledanje zlatiborskih predela. Planirano je da na Torniku bude
vidikovac, ali i mno{tvo drugih sadr`aja, posebno na me|ustanici kod Ribni~kog
jezera.

- Za pet godina planiramo da, po najvi{im evropskim standardima, razvijamo
potpuno novo turisti~ko naselje na Ribnici i Vodicama. Pokaza}emo da u Srbiji
mo`e planski da se gradi, sa tipskim objektima koji }e se uklopiti u prirodno
okru`enje - najavljuje Stamatovi} i obja{njava da }e taj kompleks biti namenjen
turistima dubljeg d`epa, ali i za pripreme sportskih ekipa, da }e imati akvapark,
sportske hale i sve druge sadr`aje.

- Time }e Zlatibor postati pandan Antaliji u pripremama sportista u dvoranskim
sportovima - isti~e sagovornik Danasa. 

Za dve godine 
gondolom 

od Zlatibora 
do Tornika

ATRAKCIJE

N

CENE U DINARIMACENOVNIK USLUGA U KONA^I[TU TURISTI^KE ORGANIZACIJE „ZLATIBOR“ 

VRSTA CENE USLUGA PO OSOBI DNEVNO
SME[TAJA

PERIOD 18.02.2014.-01.06.2014. GOD. PERIOD 02.01.2014.-17.02.2014. GOD. 
I OD 01.09.2014-25.12.2014. GOD. I 02.06.2014.-31.08.2014. GOD. 

PRENO]I[TE PRENO]I[TE POLUPANSION PRENO]I[TE PRENO]I[TE POLUPANSION
SA DORU^KOM SA DORU^KOM

SOBA
SA
KUPATILOM 1 400,00 1 700,00 2 200,00 1 500,00 1 800,00 2 300,00

SOBA SA
DNEVNIM 
BORAVKOM 1 900,00 2 200,00 2 700,00 2 000,00 2 300,00 2 800,00

APARTMAN 1 900,00 2 200,00 2 700,00 2 000,00 2 300,00 2 800,00

na kioscima brze hrane (u dinarima)

pljeskavica, 180-200 
Hamburger 200 
Sendvi~ 100 
pica par~e 100 
Komplet lepinja 150-250 

pi}a i poslastica u kafi}ima 
i restoranima (u dinarima) 

kafa      80 Espreso 120 Sokovi 130-180 
~a{a crnog vina 0,2 160-200 pivo 0,33l 120-220 
kugla sladoleda 70-80 kola~i 180-280 

Novi vrti} u selu [ljivovica

s u b o t a  -  n e d e l j a ,  2 6  - 2 7 .  j u l  2 0 1 4 .

Park u ^ajetini

Ribni~ko jezero

Odr`ati investicije

Najva`nije je da se odr`i obim investicija, jer nijedno turisti~ko mesto ne mo`e bez toga da funkcioni{e
niti mo`e biti profitabilno ako radi samo tri meseca. Te`imo ka tome da me|usezonu popunimo zna~aj-
nim sadr`ajima i da Zlatibor bude pose}en tokom cele godine. Potrebno je da se omasovi i poseta, jer je
to potrebno kako bi investicije donele profit. Sve studije i stru~njaci iz razli~itih oblasti ukazuju na to da je
ostvariv na{ cilj o deset miliona no}enja i milion gostiju godi{nje. To je mogu}e, ukoliko zavr{imo plani-
rane investicije u oblasti ekologije, komunalne infrastrukture, energije i siguran sam da }emo uspeti, jer
svake godine bele`imo sve ve}u pose}enost.

Novi sadr`aji
Ne bi trebalo da se oslanjamo samo na prirodu,
vremenske uslove ili na boga, ve} i mi moramo ne-
{to da uradimo i zato planiramo nove sadr`aje, po-
put izgradnje gondole od Zlatibora do Tornika, za-
tvorene akvaparkove, bazene, hotele visoke kate-
gorije, a stalno se oboga}uje ponuda na ski centru
Tornik. Va`no je i da ugostimo sportske ekipe na
pripremama, da gradimo sportske hale, kako bi
Zlatibor bio dobro pose}en tokom cele godine.

Milan Stamatovi}, predsednik op{tine ^ajetina

Zlatibor - evropski
turisti~ki centarMi Srbi smo poznati po

tome {to sve `elimo preko
no}i, ali to nije mogu}e:
Milan Stamatovi}
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ZLATIBORSKE PRI^E Danas Posebno izdanje lista Danas, urednik Dragan Sto{i}, tekst Nenad Kova~evi}, fotografije N. Kova~evi} i Mili} Simi}, prelom Aleksandar Milo{evi}

Zlatiborsko leto do kraja jula 2014.
FILLS UP festival, zavr{nica - Ti} poqe, 26. jula (ceo dan);

KONCERT KUD „Zlatibor“ - Kraqev trg - 27. jula od 20.30 sati;

KONCERT grupe Frajle - Letwa pozornica na Kraqevom trgu - 29. jula od 21 sat;

IZLO@BA Najjednostavniji oblici gra|ewa - Muzej Staro selo Sirogojno - 30. jula.

Novi turisti~ki sadr`aju na Zlatiboru

Kamp, 
kupali{ta,
izleti...

oslednjih nekoliko godina Zlatibor je jedna od najpose}enijih
turisti~kih destinacija u zemlji, ~ija se ponuda svake godine pobolj{ava.
Ovog leta ponudi}e gostima stare cene i mno{tvo novih sadr`aja.

U odnosu na prethodnu godinu, Zlatibor izgleda ne{to druga~ije, a Arsen
\uri} (na fotografiji), direktor Turisti~ke organizacije Zlatibor (TOZ), podsetio je da
je ure|en sam centar turisti~kog mesta, bi}e izgra|ene nove trim staze i
nastavljeno ure|enje i obele`avanje pe{a~kih i biciklisti~kih staza. Izgra|en je
teren za odbojku na pesku, a po~inju radovi na izgradnji nove sportske hale.

- Pored infrastrukturnih ulaganja, bez obzira na ekonomsku krizu, na Zlatiboru
mnogi investitori i dalje grade hotele, rekonstrui{u postoje}e, tako da imamo
potpuno renoviran hotel Palisad, kategorisan sa ~etiri zvezdice. Po~etkom
septembra o~ekujemo otvaranje
novog hotela Iris u centru Zlatibora, a
do kraja godine i hotela Tornik sa pet
zvezdica - ka`e \uri}, isti~u}i da je
najzna~ajnija novina u turisti~koj
ponudi - otvaranje kampa na Ti}
polju. Taj projekat realizovala je TOZ
uz podr{ku op{tine ^ajetina,
Ministarstva ekonomije i regionalnog
razvoja, Regionalne razvojne
agencije Zlatibor iz U`ica i UNDP
(United Nations Development Programme).

- Kamp }e biti zanimljiv svima koji putuju Balkanom, biciklistima i drugim
ljubiteljima aktivnog odmora i prirode, a time }e se Zlatibor bolje pozicionirati na
turisti~koj karti Evrope - ocenjuje \uri}.

Po~etkom juna, prvi gosti bili su kamperi iz Holandije, koji su bili odu{evljeni
uslovima i kvalitetom usluge. Kamp se nalazi na Ti} polju, u blizini hotela
Zelenkada, u prijatnom ambijentu okru`enom borovom {umom. Odli~noj lokaciji
kampa doprinosi blizina centra Zlatibora, ali i magistralni put Beograd - Bar.

Kategorisan sa tri zvezdice, kamp je jedan od najure|enijih u Srbiji. Prostire se
na jedan i po hektar, ima 50 sme{tajnih jedinica, recepciju, kuhinju, letnjikovac sa
ro{tiljom, kao i savremeno opremljene zajedni~ke prostorije. Svaka kamp jedinica
poseduje priklju~ke za elektri~nu energiju, vodu, a gostima je na raspolaganju
be`i~ni internet.

S druge strane, osim ve} poznatih kupali{ta u okolini Zlatibora (Bo{kova voda,
Jokino vrelo, Mu{vete, Zlatiborska jezera, Kod Kom{a, Tr~inoge) otvorena su i dva
nova i to u Golovu i bazen u Gostilju. Tako|e, u samom centru postoje dva
otvorena bazena.

Osim mogu}nosti posete Torniku, koji tako|e nudi zanimljive sadr`aje, gosti
}e, osim atraktivne vo`nje {estosednom panoramskom `i~arom i tjubing stazom,
mo}i da koriste multifunkcionalni sportski teren, tereni za mini golf, biciklisti~ke
rute, bob na {inama...

U ponudi su i izleti do zanimljivih lokaliteta, poput Stopi}a pe}ine, vodopada u
Gostilju, Muzeja na otvorenom Staro selo i Muzeja pletilja u Sirogojnu, kanjona
Uvca, Nacionalnog parka Tara sa mogu}no{}u splavarenja Drinom. Ove sezone
organizuju se i posete Andri}gradu u Vi{egradu.

Pripremljen je  bogat kulturni i zabavni program u okviru manifestacije
Zlatiborsko leto. Svakodnevno se odr`avaju muzi~ki koncerti, pozori{ne
predstave, izlo`be, ali i besplatne animacije, kao {to su {kola folklora, predavanja
o lekovitom bilju, pe{a~ke, planinarske i biciklisti~ke ture. 

Pored infrastrukturnih
ulaganja, bez obzira na
ekonomsku krizu, na Zlatiboru
mnogi investitori i dalje grade
hotele ili rekonstrui{u postoje}e

“

P


